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Atletika

Koulař Staněk vyhrál
...– Koulař Tomáš Staněk udržel neporazitelnost v sezoně, přestože na mítinku v Lodži poprvé nepokořil hranici 21 metrů. Český rekordman zvítězil
výkonem 20,85, druhého Mesuda Pezera z Bosny a Hercegoviny porazil o deset centimetrů. Halový mistr Evropy Staněk v prvním mezinárodním startu v
sezoně...
Sport | 06.02.2023 | rubrika: Aktuálně | N1

Druhá Vondrová zrychlila o čtvrt sekundy
...Lada Vondrová si na mítinku Czech Indoor Gala vylepšila osobní rekord o čtvrt sekundy na 51,57 a zařadila se na 4. místo letošních evropských
tabulek. V Ostravě ji porazila jen Nizozemka Lieke Klaverová, která je nejrychlejší Evropankou sezony. Druhé příčky z českých atletů obsadili i tyčkařka...
Metro | 03.02.2023 | rubrika: Sport | autor: ČTK | N1

Beachvolejbal

Hermannová se Štochlovou podlehly Kanaďankám, na písku v Dauhá skončily deváté
...volejbalistky Barbora Hermannová, Marie Sára Štochlová na turnaji Pro Tour kategorie Elite v Dauhá do čtvrtfinále nepostoupily a dělí se o deváté
místo. V úvodní fázi vyřazovací části podlehly medailistkám z posledních dvou mistrovství světa Melisse Humanaové-Paredesové, Brandie Wilkersonové
z...
sport.iDNES.cz | 04.02.2023 | rubrika: Volejbal | autor: ČTK, iDNES.cz | URL
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Tenis

Prostějovský klub opět výrazně promlouvá do světového tenisu
...mezi nejlepší kluby a mužský tenis z toho může v následujících letech jedině profitovat. V ženách se z dalšího grandslamového tituliu radovala Kateřina
Siniaková, nastupující i v Melbourne s visačkou marketingové společnosti TK PLUS. Vědět o sobě dalo i další želízko spolupracující s manažerem...
vecernikpv.cz | 04.02.2023 | URL

Plné znění

Atletika

Koulař Staněk vyhrál
Sport | 06.02.2023 | rubrika: Aktuálně | N1

LODŽ/PRAHA – Koulař Tomáš Staněk udržel neporazitelnost v sezoně, přestože na mítinku v Lodži poprvé nepokořil hranici 21 metrů. Český rekordman
zvítězil výkonem 20,85, druhého Mesuda Pezera z Bosny a Hercegoviny porazil o deset centimetrů. Halový mistr Evropy Staněk v prvním mezinárodním
startu v sezoně navázal na prvenství na mítincích v Jablonci nad Nisou (21,43), Kladně (21,69) a Nehvizdech (21,45). 

Druhá Vondrová zrychlila o čtvrt sekundy
Metro | 03.02.2023 | rubrika: Sport | autor: ČTK | N1

Čtvrtkařka Lada Vondrová si na mítinku Czech Indoor Gala vylepšila osobní rekord o čtvrt sekundy na 51,57 a zařadila se na 4. místo letošních
evropských tabulek. V Ostravě ji porazila jen Nizozemka Lieke Klaverová, která je nejrychlejší Evropankou sezony. Druhé příčky z českých atletů obsadili
i tyčkařka Amálie Švábíková, překážkář Petr Svoboda a sprinter Jan Jirka na dvoustovce. Filip Sasínek překonal vlastní český rekord na jednu míli. 

Beachvolejbal

Hermannová se Štochlovou podlehly Kanaďankám, na písku v Dauhá skončily deváté
sport.iDNES.cz | 04.02.2023 | rubrika: Volejbal | autor: ČTK, iDNES.cz | URL

Plážové volejbalistky Barbora Hermannová, Marie Sára Štochlová na turnaji Pro Tour kategorie Elite v Dauhá do čtvrtfinále nepostoupily a dělí se o
deváté místo. V úvodní fázi vyřazovací části podlehly medailistkám z posledních dvou mistrovství světa Melisse Humanaové-Paredesové, Brandie
Wilkersonové z Kanady 10:21 a 18:21.

České hráčky prošly ze základní skupiny po dvou těsných porážkách s Brazilkami a závěrečné výhře nad stříbrným párem posledního olympijského
turnaje Talique C lancyové a Mariafe Artachové z Austrálie. Dnes nastoupily na katarském písku proti mistryni světa z roku 2019 Humanaové s novou
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parťačkou Wilkersonovou, jež na loňském MS vybojovala stříbro.

„Zápas to byl podle očekávání hodně náročný, jsou to velice zkušené hráčky. V prvním setu jsme nechytly náš rytmus, trvalo nám to celý set. Ztratily
jsme ho velice rychle. Ve druhém už jsme ho našly a dokázaly se držet. Škoda, že nám spadla dvě esa, na mě myslím, v koncovce,“ řekla Hermannová v
nahrávce pro média. „S výsledkem i celým turnajem jsme ale velice spokojené,“ dodala po úvodním turnaji pro olympijskou kvalifikaci do Paříže.

Z Dauhá se české beachvolejbalistky vrátí trénovat na Tenerife, další turnaje Pro Tour odehrají ve druhé půlce března v Mexiku. Vicemistři Evropy
Ondřej Perušič, David Schweiner turnaj Elite v Dauhá museli vynechat kvůli nemoci, Jan Dumek s Jiřím Sedlákem při své premiéře v nejvyšší
kategorii vypadli ve skupině.

Turnaj Pro Tour kategorie Elite v plážovém volejbalu v Dauhá:

Ženy:

Play off - 1. kolo: 

Humanaová-Paredesová, Wilkersonová (7-Kan.) - Hermannová, Štochlová (12-ČR) 2:0 (10, 18).

Jiří Seidl, MF DNES

Tenis

Prostějovský klub opět výrazně promlouvá do světového tenisu
vecernikpv.cz | 04.02.2023 | URL

Nejen výkony Jiřího Lehečky musely na Australian Open udělat radost příznivcům prostějovského tenisu. Z kvalifikace až do 2. kola postoupil Dalibor
Svrčina, první zápasy v juniorském singlu odehráli Maxim Mrva a Jan Hrazdil. Opět se ukázalo, že TK Agrofert patří mezi nejlepší kluby a mužský tenis z
toho může v následujících letech jedině profitovat.

V ženách se z dalšího grandslamového tituliu radovala Kateřina Siniaková, nastupující i v Melbourne s visačkou marketingové společnosti TK PLUS.
Vědět o sobě dalo i další želízko spolupracující s manažerem Černoškem, Linda Fruhvirtová. 
„Základem je kvalitní zázemí, především ale počet špičkových hráčů, kteří spolu mohou trénovat. Výborný sparing je klíčový pro to, aby tenisté
výkonnostně rostli. Potvrdilo se to v předchozích letech, kdy Jirka Novák táhl Tomáše Berdycha a Radka Štěpánka. Ti později převzali štafetu a trénovali s
Jiřím Veselým nebo Adamem Pavláskem. Společně se posouvali,“ vzpomíná uznávaný manažer Miroslav Černošek. „Dnes tady máme další silnou sestavu.
Jirku Lehečku, Dalibora Svrčinu, Maxima Mrvu, Jana Kumstáta, Vítka Kopřivu, uzdraveného Jirku Veselého nebo Adama Pavláska, který se vrátil z Prahy.
To je silná skupina, která se vzájemně motivuje. I díky tomu mám dojem, že můžeme po Lehečkovi vychovat další dva hráče do světové stovky, možná i
lepší,“ věří Černošek. 
Na australském grandslamu se do hlavní soutěže přes kvalifikaci dostala také Sára Bejlek, velká ženská naděje. „U Sáry je to z pohledu sparingu trošku
komplikovanější, protože kvůli tréninkům tráví hodně času v Praze. Je to pro ni výhodné, protože u žen nám v Prostějově větší konkurence momentálně
chybí. Ale o její budoucnosti pochopitelně hodně přemýšlíme. Řešíme, že by Sáru výhledově trénoval David Kotyza, který se vrátil do našeho klubu. Vedl
Petru Kvitovou nebo Lucii Šafářovou, ukázal, že je velkou osobností a špičkovým trenérem,“ zastavil se u největší ženské naděje Prostějova Černošek. 
Tenisový klub měl hned tři své zástupce v hlavní soutěži na Australian Open, další naděje v prostějovském areálu dorůstají. To všechno bere zkušený
manažer také jaké ocenění své práce. „Před časem jsem se stáhl z Prahy, pak jsem byl vážně nemocný. Teď se chci vrátit tam, kde jsem byl. Myslím, že
to může vyjít. Ukazuje se, že stále umíme vychovávat špičkové tenisty. Jdeme cestou, která byla dříve úspěšná a stále funguje. Věřím, že výsledky
našich hráčů to brzy potvrdí,“ těší se Černošek. 
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